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Abstract (en)
[origin: US2015017867A1] A bi-component fiber (1), in particular for the production of spunbond fabrics (4), with a first component (2) and a second
component (3), whereby the first component (2) has a first polymer as an integral part and the second component has a second polymer as an
integral part. The polymer of one of the two components (2, 3) has been polymerized with a metallocene catalyst and the polymer of the other
component (2, 3) has been polymerized with a Ziegler-Natta catalyst and subjected to a subsequent visbreaking treatment.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Bikomponentenfaser (1), insbesondere zur Herstellung von Spinnvliesen (4), mit einer ersten Komponente (2) und einer
zweiten Komponente (3), wobei die erste Komponente (2) ein erstes Polymer und die zweite Komponente ein zweites Polymer als Bestandteil.
Erfindungsgemäß ist vorgesehen, dass das Polymer einer der beiden Komponenten (2, 3) mit einem Metallocen-Katalysator polymerisiert worden
ist und dass das Polymer der anderen Komponenten (2, 3) mit einem Ziegler-Natta-Katalysator polymerisiert und einer anschließenden Visbreaking-
Behandlung unterzogen worden ist.
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